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60 Evler ve 
Patlıcan kebabı
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Çocuklar bugün valilik, komutanlık 
belediye başkanlığı yapacak

AYKUT TUZCU

Gazetemizin sahibi Aykut Tuzcu’nun 
eski yazıları bu köşede yer almaya 

devam edecek
Gazetemizin sahibi Aykut Tuzcu’nun                                                                                                                             

28 Haziran 2012 tarihli yazısıdır.

Ahlaksız teklif 
saf Neoptolemos 
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Gaziantep’te tehlikenin 
boyutları daha büyük!.. 

4’TE

4’TE

Dünyanın en önemli kuruluşlarından 
birinin Gaziantep bayisi yakışık almayan, 
medyayı istismar eden, hem kendini, 
hem de bayiliğini yaptığı firmayı küçük 
düşürecek işler yapıyor.

Dünyanın bu ünlü firmaları yerel 
gazetelere reklam verirken, bayilerinin de 
katkısını şart koşuyor.

Örneğin, reklam bedeli 4 bin lira 
tutuyorsa, 2 bin lirayı firma, 2 bin lirayı da 
yerel bayinin vermesini istiyor. Bu sistem 
bütün dünyada böyle uygulanıyor.

Ama Gaziantep bayisi ne yapıyor?

Geçen akşam 60 Evler’e gittik. 
Gazinosunu Erol Dai isimli biri 
işletmeci olarak almış, yaptığı yemekleri 
instagramda paylaşıyormuş. En çok da 
Birecik’ten getirttiği patlıcanla yaptığı 
“balcan kebabı” güzel duruyormuş. 
Dilekciğim adamın telefonunu da bulmuş, 
bana gönderdi organize ettim ve gittik.

60 Evler, Arsuz’da kooperatif olarak 
yapılan aklı başındaki dubleks evlerin 
öncüsüdür. Kooperatif başkanlığını 
yapan Adil Dai’yi her zaman şükranla 
anarım.

Ulu önder Atatürk’ün çocuklara 
armağan etliği 23 Nisan Egemenlik 
ve Çocuk Bayramının 65. yılını 
kutluyoruz

Geleceğimizin teminatı olan 
çocuklarımızın iyi bir şekilde 
yetiştirilmesi için yol gösteren 
ulu önder Atatürk 23 Nisan 
Ulusal Egemenlik Bayramını, 
çocuklarımıza armağan etmiştir.

Ülkem Çocukları Derneği 
Yönetim Kurulu Başkanı Murat 
Çuhadar, "Güneydoğu Çocuk 
Kalkınma Projesi" kapsamında 
sokakta çalışan çocukları 
toplayarak 'Aile Destek Programı' 
uygulayacaklarını söyledi. Mahmut 
Çuhadar, sokakta yaşayan ve 
çalıştırılan çocuklarla ilgili ülke 
genelinde yaşanan tehlikenin 
had safhaya ulaştığını ve önlem 
alınmasının güçleştiğini belirtti. 

‘Ekmek ve adalet' buluşmaları kapsamında çeşitli temaslarda 
bulunmak üzere Antep’e gelen DEM Parti Eş Genel Başkanı 

Tülay Hatimoğulları, basın mensuplarıyla bir araya geldi

Türkiye’de 50 milyona yakın insan
açlık ve yoksulluk içinde yaşıyor

Türkiye’de 50 
milyona yakın 
insanın açlık ve 
yoksulluk içerisinde 

yaşadığına dikkat çeken 
Hatimoğulları, ‘’Ekonomik 
krizi yarattığı yıkıcı 
sorunlarla karşı karşıyayız. 
İnsanların evlerinde tencere 
kaynamıyor. İnsanların hal 
komplekslerinin önünde 
bayatlamış, çürümüş sebzeleri 
götürüp evinde yemek 
yapmak zorunda kaldıkları bir 
dönemden geçiyoruz’’ dedi. 

Yüksek enflasyon 
altında eziliyoruz

Maliyetlerin her geçen gün arttığına dikkat çeken Gaziantep 
Turizm Otelciler Konakçılar Dernek Başkanı Ahmet 
Yılmaz, yüksek enflasyon altında ezildiklerinin altını çizdi.

Enflasyon ile mücadele 
edilmesi gerektiğini 
vurgulayan Yılmaz, 
‘’Bizlerde enflasyonun 
düşmesi için elimizi 
taşın altına koymalıyız. 
Üzerimize düşen ve 
varsa yapmalıyız. Otel 
fiyatlarına bakıldığı 
zaman ise kentimizde 
otel fiyatlarının çevre 
illerdeki otel fiyatlarına 
göre uygun olduğunu 
görüyoruz. Hiç kimse 
fiyatlardan şikayetçi 
değil. Çünkü her 
kesime göre otellerimiz 
mevcut’’ dedi.4’TE 4’TE

Temiz Hava Hakkı Platformu tarafından hazırlanan Kara Rapor'un altıncısı yayımlandı. Raporda ilk kez meme kanseri 
ile hava kirliliği arasındaki ilişki ortaya konulurken, Türkiye'de nüfusun yüzde 92'den fazlası hala DSÖ standartlarına 
göre kirli hava soluyor. Doğu ve Güneydoğu’da hava kirliliğinin en önemli nedeni, kalitesiz kömür kullanımı…

Antep, PM10  değeri en 
yüksek olan 10 il arasında

Antep, Türkiye’de hava kirliliğinin en yük olduğu illerden biri. 2023 yılında en yüksek PM10(*) ortalamasına sahip 
olan 10 il sırasıyla Malatya, Kahramanmaraş, Osmaniye, Hakkari, Aydın, Batman, Iğdır, Şırnak, Gaziantep ve Kilis.

Ölüm oranlarında 
Hakkari’yi Güneydoğu 
Anadolu Bölgesi izliyor

Hava kirliliğine bağlı ölümlerin yüzde 
olarak en yüksek olduğu iller, PM2,5 
düzeyinin en yüksek olduğu ilk 10 il. Bir 
önceki yıl birinci sırada olan Batman’ın 
yerini Hakkari aldı. Hakkari’de 230 kişi 
hayatını kaybetti. Ancak PM2,5 düzeyi 5 
µg/m3 ‘ün altına düşürülseydi bu ölümlerin 
yüzde 41’i önlenebilirdi. Ölüm oranlarında 
Hakkari’yi Batman, Şırnak, Muş, Malatya, 
Iğdır, Şanlıurfa, Ağrı, Osmaniye ve 
Gaziantep gibi Doğu ve Güneydoğu 
bölgelerinde bulunan iller takip ediyor.

Nüfusun yüzde 92'den 
fazlası kirli hava soludu

Temiz Hava Hakkı Platformu’nun 
(THHP)2016 yılından bu yana düzenli 
olarak hazırladığı, Türkiye’deki hava kalitesi 
ve hava kirliliğinin insan sağlığına etkilerini 
inceleyen Kara Rapor 2024 yayınlandı.

2030 yılına kadar yaşlı 
nüfus yüzde 26 artacak

Dünya Eczacılar Günü 
dolayısıyla açıklama yapan 
Gaziantep Eczacılar Odası 
Başkanı İrfan Demirci, 
‘’Ülkemizde TÜİK’in 2030 
yılı projeksiyonlarına göre 
2023-2030 yaşlı nüfus 
artışının yüzde 26,5 olarak 
gerçekleşmesi öngörülüyor. 
Yaşam süresinin artmasına 
paralel olarak ülke nüfusunun 
da hızla yaşlanmasının; 
hastalık yükü, hasta yoğunluğu, 
ilaç ihtiyacının artışı ve tedavi 
maliyetlerinin yükselmesine 
yol açması kaçınılmaz’’ 
tespitini yaptı. 4’TE

Antep’teki işletmeler 
çeklerini ödeyemiyor

Türkiye Bankalar Birliği Risk Merkezi, ocak-
ağustos dönemlerinde karşılıksız çıkan çek 
istatistiklerini kamuoyuyla paylaştı. İstatistiklere 

göre sanayi, üretim, ihracat ve istihdam kenti olarak 
anılan Antep’te karşılıksız çek sayısındaki artış ekonomik 
krizin geldiği boyutu bir kez daha gözler önüne serdi. 

4’TE

Ayakkabı İhtisas 
OSB’nin yolu yıl sonuna 
kadar tamamlanacak
Oğuzeli Organize Sanayi Bölgesi ve 

Gaziantep Ayakkabı İhtisas Organize 
Sanayi Bölgesi Değerlendirme 
Toplantısı yapıldı.

Eylül ayı Meclis toplantısında konuşan 
ve GTO’nun eylül ayı faaliyetleri 
hakkında Meclis üyelerini bilgilendiren 
Yönetim Kurulu Başkanı Tuncay 
Yıldırım ise ABD Merkez Bankası FED 
ve Türkiye Cumhuriyet Merkez Bankası 
(TCMB) faiz kararlarına değinerek 
“ABD Merkez Bankası FED faizi 50 baz 
puan indirdi. Oysa beklentiler indirimin 
25 puan olacağı yönündeydi. 

Faiz; doğru zamanda 
doğru oranda indirilmeli
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GEREKLİ TELEFONLAR 
Yangın İhbar    110
Acil Yardım   112
Polis Yardım    155
Jandarma Yardım    156
Trafik Yardım   154
Kanalizasyon ve Su   185
Elektrik Arıza   186
Cenaze hizmetleri    188
Alo Zabıta    153
Kablo TV Arıza    126

RESMİ DAİRELER 
Valilik       342 231 03 13
Emniyet Müdürlüğü     342 230 18 30
İl Jandarma Komutanlığı    342 338 78 40
Adliye       342 321 36 36
İL Turizm Müdürlüğü     342 230 59 69
İl Kültür Müdürlüğü      342 232 18 58
İl Müftülüğü     342 220 13 57
Türk Telekom      342 230 36 66

ÜNİVERSİTELER  ve HASTANELER
Gaziantep Üniversitesi     342 360 12 00
Hasan Kalyoncu Üniversitesi     342 321 21 00
Dr. Ersin Arslan Hastanesi     342 221 07 00
25 Aralık Devlet Hastanesi     342 338 17 31
Sevgi Hastanesi      342 220 60 60

ULAŞIM 
HAVAŞ        342 215 22 63
THY        342 320 15 65
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EKONOMİ
HABERLERİ

ŞAHİNBEY NÖBETÇİ ECZANELER
ANKARA ECZANESI

EYÜPOGLU MAH. DEGIRMEN CAD. NO:10.(Ersin 
Aslan Hastanesi Acil Yanı) / ŞAHİNBEY

Telefon : 0 342 232 20 80
Ü. ÖZDEN ECZANESİ

75.YIL MAH. 140. CAD. 86052. SOK. NO:11 
(YEŞİLEVLER CAMİ YANI, ALLEBEN ROTARY SAĞLIK 

OCAĞI KARŞISI) / ŞAHİNBEY
Telefon : 0505 476 22 77

İHSAN ECZANESİ
OCAKLAR MAHALLESİ 97181 SOK.12/A (Ocaklar 

Karakolu Arkası ) / ŞAHİNBEY
Telefon : 0531 772 44 79

FUNDA ECZANESİ
Binevler mahallesi .Üniversite Bulvarı No:162/D 

(Akademi Hastanesi Yanı)/ ŞAHİNBEY / ŞAHİNBEY
Telefon : 0342 3365655
UZMAN ECZANESİ

İbni Sina Mahallesi 190011 Nolu Cadde No:3FB (Şehir 
Hastanesi karşısı) / ŞAHİNBEY

Telefon : 0342 502 69 60
KATIRCI ECZANESİ

Karataş mah. 103404 nolu cad. Kavaklık Rotary Sağlık 
Ocağı Karşısı, Günko Sitesi Altı Karataş Merkez/Şahinbey 

/ ŞAHİNBEY / Telefon : 0342 371 16 36
BAHADIR ECZANESİ

15 Temmuz Mahallesi 148255 Nolu Cadde No:6/J ( 
Üniversite Hastanesi Poliklinikleri Karşısı ) / ŞAHİNBEY

Telefon : 0534 688 66 18
BERKAY ECZANESİ

Ertuğrulgazi Mahallesi 189012 Nolu Cadde No:9/C 
(Doğuser Seramik Karşı Sokağı) / ŞAHİNBEY

Telefon : 0554 022 38 37

ŞEHİTKAMİL NÖBETÇİ ECZANELER
TUBA SEÇİL ECZANESİ

MÜCAHİTLER MAH. GAZİMUHTARPAŞA BULVARI 
NO.69/E ( NCR HASTANESİ KARŞISI) / 

ŞEHİTKAMİL
Telefon : 03423240555
NADİDE ECZANESİ

İncilipınar Mah. Ali Fuat Cebesoy Bul. NO:7/C 
(İstasyon ASM Karşısı-Eski şehitkamil belediyesi karşısı) 

/ ŞEHİTKAMİL
Telefon : 03429091737
D. BİLİM ECZANESİ

Cemil Alevli Cad. Cahit Nakıpoğlu İ.Ö.O. Civarı / 
ŞEHİTKAMİL

Telefon : 03423227872
BOGAZİÇİ ECZANESİ

DEGIRMIÇEM MAH. FEVZI ÇAKMAK BLV. NO:28/B 
SANKOPARK AVM. KARŞISI / ŞEHİTKAMİL

Telefon : 0342 335 46 47
AYDAN ECZANESİ

Yeni Mah. 43 Nolu Sok No:9 (Çıksorut ASM Karşısı-
Güven Polis Karakolu-Fatih Cami Cıvarı) / 

ŞEHİTKAMİL
Telefon : 0342 225 66 67

ARAS ECZANESİ
Pirsultan Mahallesi Çetin Emeç Caddesi 59088 Sokak 

101B / ŞEHİTKAMİL
Telefon : 0542 142 32 77

KÖRFEZ ECZANESİ
Beykent 2.ETAP (Çamlıtepe mah) 153040 nolu CAD 

toki 2. Etap ticaret merkezi no 5 /G / 
ŞEHİTKAMİL

Telefon : 0555 001 27 27

NÖBETÇİ ECZANELERKURUCULARI: Osman TUZCU
Aykut TUZCU
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Gazetemizin sahibi Aykut 
Tuzcu’nun eski yazıları bu köşede 

yer almaya devam edecek

i

60 Evler ve Patlıcan kebabı

Aykut Tuzcu’nun 
28 Haziran 2012
tarihli yazısıdır

Dünyanın en önemli 
kuruluşlarından birinin 
Gaziantep bayisi yakışık 
almayan, medyayı istismar eden, 
hem kendini, hem de bayiliğini 
yaptığı firmayı küçük düşürecek 
işler yapıyor.

Dünyanın bu ünlü firmaları 
yerel gazetelere reklam verirken, 
bayilerinin de katkısını şart 
koşuyor.

Örneğin, reklam bedeli 4 
bin lira tutuyorsa, 2 bin lirayı 
firma, 2 bin lirayı da yerel 
bayinin vermesini istiyor. Bu 
sistem bütün dünyada böyle 
uygulanıyor.

Ama Gaziantep bayisi ne 
yapıyor?

Gazeteye diyor ki, “Bak 
sen bana 5 bin liralık fatura 
vereceksin, ben de sana 2 bin 

lira ödeme yapacağım. İşine 
geliyorsa reklamı yayınla, 
gelmiyorsa mecbur değilsin!”

Aslında teklif ahlaksız bir 
teklif!..

Fakat gazetenin de reklama 
ihtiyacı var. Bu nedenle bazı 
gazeteler reddederken, bazıları 
olumlu yanıt veriyor ve verenler 
reklamı kapıp yayınlıyorlar.

Farkında mısınız, reklama 
aracılık eden Gaziantep bayisinin 
cebinden hiç para çıkmadığı gibi 
bir miktar da para giriyor.

Bunun vicdanla falan alakası 
yok! Adamların ticaret anlayışı 
bu! İşbirliği yapmak zorunda 
değilsin, yaparsan da aldatılmaya 
katlanmak zorundasın.

Gaziantep bayisi böyle de, 
reklamı yayınlayan gazetelerin 
(iddiaların doğru olması 
koşuluyla) ahlaktan ve 
ticaretten ne anladıklarını nasıl 
değerlendireceğiz?

Herkesi, her firmayı, 

her kurumu her vesile ile 
eleştiriyoruz. Gazetecilik 
yaptıklarını her fırsatta 
gözümüze sokanların ne olursa 
olsun bu gibi ucuz, pespaye 
istismara alet olmamaları gerekir.

Hele aralarında bir gazete var 
ki, sahibi yalnız Gaziantep’in 
değil, Türkiye’nin de değil, 
dünyanın sayılı zenginlerinden 
biri. Acaba haberi mi yok?

Hatırlar mısınız, dünyayı kasıp 
kavuran bir film vardı: Ahlaksız 
teklif!

Diana (Demi Moore-
Zamanın en güzel kadınıydı) 
okuldan arkadaşı David 
(Woody Harrelson) ile anne 
ve babalarının genç oldukları 
için uygun bulmamalarına 
rağmen evlenip yuva kurarlar. 
Mutlu çift ev inşaatından dolayı 
borçlanırlar, işleri çok kötü 
gider. Zor günlerinde önlerine 
milyarder işadamı John Gage 
(Robert Redford) çıkar. Diana’yı 

çok beğenir, söz dönüp dolaşıp, 
para her şeyi satın alır mı almaz 
mı konusuna gelince işleri bir 
teklif karıştırır, hem de ahlaksız 
bir teklif. Robert Redford, 
David’e, karısı Diana ile bir gece 
geçirmek için 1 milyon dolar 
para teklif eder. Tüm geceyi 
düşünerek geçiren çift, çok zorda 
oldukları için teklifi kabul eder.

Filmin gerisini anlatmaya gerek 
yok! Yalnız bu film dünyada en 
çok konuşulan film olmuştu. 
O zaman ne felsefi yorumlar 
yapılmıştı… 

Yazıyı burada bitirecektim ki, 
aklıma birden son zamanlarda 
doyumsuz yazılar yazan Prof. Dr. 
Güngör Uras Hoca’nın anlattığı 
tarihi bir hikaye geldi.

Okumadıysanız, buyurun 
okuyun…

“Ben tarihin yalancısıyım... 
Epeiros Kralı Neoptolemos 
paraları tüketmiş. Harp edecek 
hali kalmamış. Rakibi Sardes 

Kralı Malenkomos krala haber 
göndermiş. “Kraliçe ile bir gece 
birlikte olmama imkân verseler 
onları altına boğabilirim” 
demiş. Neoptolemos, “Ahlaksız 
Malenkomos... Bizi ne 
zannediyor” diyerek küplere 
binmiş. Sardes Kralı bir haberci 
daha yollamış, “Ama“ demiş. 
”Bir gece için 10 bin altın sikke 
verebilirim.”

Epeiros Kralı ve Kraliçe 
düşünmüşler, taşınmışlar... 
Bu para ile Epeiros Krallığı 
kurtulacak... ”Evet” demişler...

Sormuşlar, “Ne zaman?” 
Sardes Kralı cevaplamış: “Hiçbir 
zaman... Benim niyetim yok. 
Sadece fiyat öğrenmek istedim.”

Bu bir tarihi hikâyedir. Diğeri 
de bir filmdir ve günümüzün 
olayları ile hiçbir ilgisi yoktur. 

Ahlaksız teklif 
saf Neoptolemos 

Geçen akşam 60 Evler’e gittik. 
Gazinosunu Erol Dai isimli 
biri işletmeci olarak almış, 
yaptığı yemekleri instagramda 
paylaşıyormuş. En çok da 
Birecik’ten getirttiği patlıcanla 
yaptığı “balcan kebabı” güzel 
duruyormuş. Dilekciğim adamın 
telefonunu da bulmuş, bana 
gönderdi organize ettim ve gittik.

60 Evler, Arsuz’da kooperatif 
olarak yapılan aklı başındaki 
dubleks evlerin öncüsüdür. 
Kooperatif başkanlığını yapan 
Adil Dai’yi her zaman şükranla 
anarım. Neden biliyor musunuz? 
60 Evler örnek oldu, Arsuz’da blok 

blok apartman tarzı deniz evleri 
yapılmadı. Biz Antepliler, “yazlık 
ev” demez, “deniz evi” derdik, onu 
da belirteyim. 60 Evler, Gökmeydan 
köyünün sahilinde. Hepimizin, 
benim oğlumun da dolu anılarımız 
var orada. Ben çalıştığım için, hafta 
sonları giderdim, oğlum küçüktü, 
anne ve babamla yaz boyu kalırdı. 

Masamızda oturan Gökhan 
Dai’nin babasıdır Adil Dai. Adil 
Bey, kooperatif başkanı olarak 
bir kaç site daha yaptı Arsuz’a, 
onlardan birisi de Sarıgül’dür. 
Sarıgül, Arsuz dışında Avcılarsuyu 
Köyü’nün sahilidir. Gökhan da biz 
de Sarıgül Sitesi’nde oturuyoruz. 
60 Evler dümdüzdür, rahatlıkla 
bisiklete bilebilirsiniz. Sarıgül 
öyle değil, her yer yokuş! Buraya 
taşınırken bisikletimi ağlayarak 
birisine verdiğimi hatırladım şimdi. 

Ancak, Sarıgül sitesi konumu gereği 
Amanos Dağları’na yakın olduğu 
için bitmeyen rüzgârı vardır ve o 
nedenle de daha serin olur.

Balcan kebabına gelmeden 
önce Sevgili Gökhan’a teşekkür 
etmek istiyorum burada. Gökhan, 
ODTÜ Gaziantep Kampüsü 
mezunu, eşimin öğrencisi, makina 
mühendisi. Eşimin geçirdiği 
rahatsızlık sırasında, ön komşumuz 
ve sitenin girişimiyle ağaç budaması 
başlığı altında bahçemiz târümâr 
edilmişti, yazmıştım. Öyle ki bahçe 
lambası ve ferforjeler kırılmıştı. 
Derecesiz üzülmüştük. Gökhan 
çok duyarlı davrandı, bana: “Ayfer 

Abla, sen hocamla ilgilen ona bak, 
lütfen üzülme, ben gerekli tamiratı 
yapacağım” demişti. Ben de “Ama 
Gökhancığım, o bahçe lambaları 
ve ferforje özel şeyler, ben onları 
nasıl temin edebilirim ki?” demişti. 
“Ayfer Abla, kışa kadar idare edecek 
şekilde lambayı tamir edeyim, o 
arada aynısını buluruz” diye ilave 
etmişti. Gökhancığım, nalbura 
gidince hiç ummadığı malzemeler 
bulup almış, lambayı yenisine 
ihtiyaç duymayacağımız şekilde 
tamir etmiş. Ferforjeyi de planlayıp, 
sitede ki becerikli elemana tamir 
ettirmiş. Bahçemizde bizi rahatsız 
eden herhangi bir görüntü yok 
şimdi. Çok teşekkür ederim 
Gökhancığım. Hocanın tüm 
emeklerini fazlasıyla hak etmişsin 
canım. Dilerim, senin bizi mutlu 
ettiğin gibi, emeğin geçen birisi de 

seni mutlu eder birgün.
Gelelim balcan kaabına… 

-ben küçükken “Urfa kebabı” 
denirdi-Efendim coğrafi işareti 
var, Birecik’te Fırat Nehri’nin 
güneydoğu bölgesinde çok özel 
bir patlıcan yetişir. Bence patlıcan 
Anadolu’ya Birecik’ten, Fırat’tan 
girdi! Urfa’da domatesin isminin 
“frenk patlıcanı” olması boşa değil! 
Berecik Balcan’ı işte öyle hasıl oldu! 
Yerinde gidip inceleyip, Sofra’da bu 
konuda bir yazı yazmıştım. Genleri 
değiştirilmemiş orijinal tohumdan 
üretiliyor. Bu patlıcanı yurdun, 
Fırat’ın, Güneydoğu’un çeşitli 
yerlerinde çeşitli kişiler yetiştirmeye 
çalıştı. Yetişti ama tadı aynı olmadı. 
Fırat’ın o bölgesinin alüvyon yapısı, 
rüzgarı, sıcaklığı farklı. Üstelik Prof.
Dr.Selim Çetiner’in tezi de doğru, 
doğanın kendisi yapıyor gerekli 
değişikliği ve patlıcan aynı tadda 
devam ediyor.

Size bir şey diyeyim mi? 
Siz siz olun, Güneydoğu ve 
Adana’dan başka yerde kebab 
yemeyin! Kuşbaşı ve küşleme 
yi sadece Antep’te yiyin. Kıyma 
kebaplarını, ciğer kebabını 
Adana’da yiyebilirsiniz. Efendim 
Istanbullulara ağır geliyormuş, o 
nedenle kıyma kebabının içine % 
… oranında dana eti katıyorlarmış. 
Dana etinden Anadolu usulü kebab 
olmaz arkadaş. Yazdığım yerlerin 
haricinde kebab yemem ben, başka 
şey yerim.

Erol Dai, şahane yapmıştı balcan 
kebabını. Etini bile Antep’ten 
getirtiyormuş. Servis ettiği ekmek 
bizim aldıklarımızdan farklıydı, 
helal olsun! Sevgili kocamın 
yanısıra Perihan-Coşkun çifti balık 
yemek istediler. Erol Bey:”Abla, 
balıkçıya telefon edeyim, tezgahta 
ne varsa-hepsi taze tutulmuş- onu 
gönderiyor” dedi. Balık yiyenler de 
pek mutlu oldular.

İçecekleri -neşeli sıvılar*- ben 
götürdüm. Erol Bey bana: “Abla 
buzum yok, acık bana da buz getir” 
demişti, dolu buz götürdüm. Isı 
transferci kocanın faydaları… 
vallahi kullanmadığım buzları geri 
bile getirdim! 

*Neşeli sıvılar: Ümit Çatalkaya’ya 
ait bir deyimdir. Pek sevdiğim için 
izin aldım, kullanıyorum.

Yıldırım, §TCMB ise faizi %50 
seviyesinde sabit bırakma kararı aldı. 
Görünen o ki kasım- aralık gibi biz de 
indirim sürecine gireceğiz. Evet, indirime 
ihtiyacımız var. Ancak erken indirim 
acı reçete ile tedavi olurken ve küçük 
küçük iyileşme emareleri gösterirken her 
şeyi başa, hatta daha kötüye çevirebilir. 
Faiz; doğru zamanda, doğru oranda 
indirilmeli” diye konuştu.

Gaziantep Ticaret Odasının eylül ayı 
olağan meclis toplantısı; Meclis Başkanı 
M. Hilmi Teymur başkanlığında Yönetim 
Kurulu, Meclis ve Disiplin Kurulu 
üyelerinin katılımıyla gerçekleştirildi.

Toplantının açılışında yaptığı 
konuşmada bu yıl altıncısı düzenlenecek 
Geleneksel Gaziantep Alışveriş 
Günleri’nin 12 Ekim’de başlayacağını 
hatırlatan GTO Meclis Başkanı M. Hilmi 
Teymur, “Gaziantep Alışveriş Günleri ile 
hem sektörlerimiz hem de hemşerilerimiz 
kazansın istiyoruz. Daha uygun fiyatlarla 
buluşulsun diye GTO üyeleri, tüm 
Gaziantepliler için 12 Ekim’de fiyatlarını 
indirecek. Ben inanıyorum ki önceki 
yıllarda olduğu gibi bu yılda 9 günlük 
kampanyamız ile ekonomi canlanacak, 
hem üyelerimiz hem de hemşerilerimiz 

için kazan kazan durumu oluşacak. 
Ben bu vesileyle bütün üyelerimizi 
belirleyebilecekleri maksimum indirim 
oranlarıyla kampanyaya katılmaya, 
hemşerilerimizi de 12 Ekim itibarıyla bu 
özel indirimlerden yararlanmaya davet 
ediyorum. Kampanyaya dâhil olmak 
isteyen üyelerimiz ve indirim oranları ile 
indirim yapan mağazaları görmek isteyen 
hemşerilerimiz https://alisveris.gto.org.tr/ 
adresini ziyaret edebilir.” dedi.

Yıldırım: Tüm üyelerimizi 3 Ekim’de 
GTO B2B etkinliğine davet ediyorum

3 Ekim Perşembe günü GTO ve yeni 
nesil etkinlik çözümleri sunan Oniki 
iş birliğinde düzenlenecek “GTO B2B 
Networking” organizasyonu hakkında 
da konuşan Başkan Yıldırım, “GTO B2B 
Networking etkinliğinde hem geleneksel 
hem de elektronik ticaret alanındaki 
üreticileri, satıcıları ve ekosisteme çeşitli 
çözümler sunan hizmet ve servis sağlayıcı 
firmaları bir araya getireceğiz. Geleneksel 
ticaretteki ve/veya e-ticaret alanındaki 
işlerini büyütmek isteyen tüm üyelerimizi, 
oldukça verimli geçeceğini düşündüğüm 
yapay zekâ destekli bu özel etkinliğe davet 
ediyorum.” ifadelerini kullandı. Haber 
Merkezi

Yıldırım: Faiz; doğru zamanda 
doğru oranda indirilmeli

Eylül ayı Meclis toplantısında konuşan ve GTO’nun eylül ayı faaliyetleri 
hakkında Meclis üyelerini bilgilendiren Yönetim Kurulu Başkanı Tuncay 
Yıldırım ise ABD Merkez Bankası FED ve Türkiye Cumhuriyet Merkez 
Bankası (TCMB) faiz kararlarına değinerek “ABD Merkez Bankası FED 
faizi 50 baz puan indirdi. Oysa beklentiler indirimin 25 puan olacağı 
yönündeydi. FED’in sürpriz sayılabilecek 50 baz puanlık indirim kararı 
aldı. Tabi FED faiz indirim döngüsüne girdiğinde, gelişmekte olan ülkelerin 
merkez bankaları bu hamleye kayıtsız kalamaz. Çünkü Fed’in faiz oranlarını 
düşürmesi, küresel sermaye akışını, döviz kurlarını ve finansal piyasaları 
etkileyerek gelişmekte olan ekonomiler üzerinde ciddi sonuçlar doğurur” dedi.
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23 Nisan Egemenlik ve 
Çocuk Bayramının 65. 
yıldönümünü bugün ulusça 
kutluyoruz. Ulu Önder 
Atatürk’ün çocuklara bayram 
olarak armağan ettiği 23 
Nisan gününde dünya 
çocukları yurdumuzda 
toplandı. «Yurtta Sulh, 
cihanda sulh» ilkesinin 
gerçekleşmesi için çocuklar ve 
milletler arasında kardeşliğin 
tesisine çalışılıyor.

Şehrimizdeki törenler saat 
8.30 da Atatürk Anıtına 
çelenk konulup saygı 
duruşuyla başlayacak. 
Saat 9 da kutlamalara spor 
sahasında devam edilecek. 

Tüm öğrenciler alana vatan ve 
bayrak tablolarını çizecekler. 
Topluca ant içildikten sonra 
çeşitli gösteriler yapılacak, 
rondlar oynanacak. Milli 
Eğitim Müdürü Turgut Akan 
günün önem ve anlamını 
belirten konuşmasını yapacak.

Öğleden sonra ilkokul 
çocuktan saat 14 den 
itibaren kısa bir süre valilik, 
komutanlık, belediye 
başkanlığı ve milli eğitim 
müdürlüğü yapacaklar.

Orta dereceli okul 
öğrencileri folklor gösterileri 
yapacak, bandolar ise şehrin 
çeşitli bölgelerinde marşlar 
çalacak.

Ulu önder Atatürk’ün çocuklara armağan 
ettiği 23 Nisan Egemenlik ve Çocuk Bayramının 65. yılını kutluyoruz

Çocuklar bugün valilik, komutanlık 
belediye başkanlığı yapacak

Geleceğimizin teminatı olan çocuklarımızın iyi bir şekilde yetiştirilmesi için yol gösteren 
ulu önder Atatürk 23 Nisan Ulusal Egemenlik Bayramını, çocuklarımıza armağan etmiştir.

Gazeteciler cemiyeti genel kurul 
toplantısında konuşan bazı üyeler dernek 
binasına kötü kadın getirildiğini, devamlı 
içki içildiğini iddia ettiler. 

Gaziantep'te yayınlanan sekiz gazetede 
çalışanların üye kaydedilmediği derneğe 
gerçek olmayan kişilerin gazeteci adı 
altında kayıtları yapıldığı söylendi. Çalışan 
gazetecilerin kayıtlarının yapılmak 
istenmesi bunların oylarıyla reddedildi.

Toplantıda bir konuşma yapan Vali 

Abdülkadir Aksu: «Gerçek gazetecileri 
tanıyorum. Bunlar sırtlarında çantaları, 
soğukta, sıcakta kan ter içinde haber 
için koşturuyorlar. «Basınla iyi bir 
diyalog içinde bulunmayan yöneticiler 
başarılı olamaz. Basın bizim gözümüz, 
kulağımızdır. Görmediğimiz olayları 
bizlere ulaştırarak yardımcı olurlar. 
Kanunlara, Anayasaya saygılı 
çalışmalarınıza devam ediniz. Atatürk ilke 
ve inkılaplarına sahip çıkınız» dedi.

Görülmemiş 
bir olay 

Gazeteci olmayanlar gazeteci 
olanları üyeliğe kabul etmediler

Toplantıda bir konuşma yapan vali: “Basınla iyi ilişki 
içinde olmayan idareciler başarılı olamazlar...” dedi.

Ankara Hacettepe 
Üniversitesi Eczacılık 
bölümü öğrencileri, 
Gaziantep sahleplerini 
incelemeye geldiler. 
Eczacılık Fakültesi 
Farmakognozi Anabilim 
dalı Başkanı Prof. 
Dr. Ekrem Sezginin 
gönderdiği ekip, 
cumartesi şehrimize 
gelerek gazetemiz 
yazarı botanik 
araştırmacı İlhan 
Arslanyürek'ten bilgi 

aldılar. Yörede yetişen 
sahleplerin yetiştiği 
yerleri göstermesini 
istediler. Arslanyürek, 
araştırmacı ekibi 
Sofdağ, Akçeoba ve 
Sülüklü köylerine 
götürecek. Resim 
çekilmesi ve 
örnek alınmasını 
sağlayacak. Böylece 
sahlebin süs bitkisi 
olarak yetiştirilmesi 
hızlandırılmaya 
çalışılıyor.

Hacettepe Üniversitesi öğrencileri 
şehrimizde sahlebi inceliyor 

Doğru Yol Partisi İl Kongresi Tek 
kulübün de yapıldı. Pazar günü saat 
10.00 da yapılacak olan kongre ileri saat 
uygulaması yüzünden gecikmelere ve 
organizasyon bozukluklarına neden 
olarak 11.00 de başladı. 

Kongrede Divan Başkanlığına Aykut 
Kuranel, 2. başkanlığa Ahmet Okur, 
katipliklere Servet Tiryaki ve Ömer 
Kazaz seçildi. 

İl Başkanı Şevket Olcay çalışma 
raporunu okuduktan sonra yaptığı 
konuşmada demokrasinin ülkemizde 
1946 yılından beri bulunduğunu belirtti. 
Olağanüstü dönem nedeniyle asıl siyasi 
partilerin yeni kurulduklarını, bu yüzden 
henüz iki yaşında olduklarını söyleyerek, 
«yıkıldığımız yerden devam edeceğiz» 
dedi. 

DYP il Başkanı Şevket Olcay:

“Yıkıldığımız yerden devam edeceğiz’’

Terörde yaşanan acı 
sokakta da yaşanacak 

Çuhadar, bu konuda kitlesel bir 
hareket olmadığı takdirde, 2005 
yılı sonunda, Türkiye'nin terörle 
mücadelede harcadığı acıyı, vakti 
ve bütçeyi sokak yaşantısında da 
harcamak zorunda kalacağını savundu. 

Sosyal Hizmetler 
işlevini yitirdi 

Gaziantep'te tehlikenin boyutunun 
daha büyük olduğunu, Sosyal 
Hizmetler İl Müdürlüğü'nün işlevini 
yitirdiğini, yerel yönetimin bilinçsiz 
bir yaklaşım gösterdiğini, toplumun 
bilinçlendirme çalışmalarının 
yapılmadığını ve bu alandan 
siyasi rant elde etmek isteyen 

bir kesimin olduğunu ileri süren 
Çuhadar, "Güneydoğu Çocuk 
Kalkınma Projesi'ne Gaziantep'ten 
başlayacaklarını bildirdi. 

Önce istatistiki veriler çıkarılacak 
Proje kapsamında alanı çalışması 

yaparak sokak çocuklarıyla ilgili 
istatistiki rakamlar çıkartacaklarını 
belirten Çuhadar şunları söyledi: 
"İstatistiki verileri elde ettikten sonra, 
proje kapsamında, sokakta çalışan 
çocukları toplayarak 'Aile Destek 
Programı' uygulayacağız" dedi. 

İşadamları ve gönüllülerden 
destek bekleniyor 

Bu çalışmayı Gaziantep Emniyet 
Müdürlüğü Çocuk Şube Müdürlüğü ile 
koordineli olarak yapacaklarını ifade 

eden Çuhadar, toplumsal kalkınma 
hareketine işadamları ve gönüllülerin 
destek vermesi halinde, sokak 
sorunlarının çözümünde başarıya 
ulaşılacağını taahhüt ettiğini belirtti. 

GASEK ile Büyükşehir arasında 
büyük bir çekişme var 

Çuhadar, Gaziantep'te sokakta çalışan 
ve sokakta yaşayan çocuklara yönelik 
olarak kurulan Gaziantep Sağlık, 
Eğitim, Kültür ve Bizim Çocuklarımız 
Vakfı (GASEK) ile Büyükşehir 
Belediyesi arasında büyük bir çekişme 
tespit ettiklerini, çocukların siyasete 
karıştırıldığını ve bu kurumlarla 
koordineli bir çalışma yapmayacakları 
kanaatine vardıklarını da sözlerine 
ekledi.

Sokakta çalışan çocuklar için Aile Desteği Programı uygulanacak

Gaziantep'te tehlikenin 
boyutları daha büyük!.. 
Ülkem Çocukları Derneği Yönetim Kurulu Başkanı Murat Çuhadar, "Güneydoğu Çocuk Kalkınma 

Projesi" kapsamında sokakta çalışan çocukları toplayarak 'Aile Destek Programı' uygulayacaklarını 
söyledi. Mahmut Çuhadar, düzenlediği basın toplantısında, sokakta yaşayan ve çalıştırılan çocuklarla 
ilgili ülke genelinde yaşanan tehlikenin had safhaya ulaştığını ve önlem alınmasının güçleştiğini belirtti. 

Tüm sivil toplum 
örgütleri aynı görüşte 

Atatürkçü Düşünce Derneği, Çevre 
Platformu, Devrimci İşçi Sendikaları 
Konfederasyonu, Gaziantep Diş 
Hekimleri Odası, Eczacılar Odası, 
Gaziantep-Kilis Tabip Odası, Hacı 
Bektaş Veli Derneği, İnsan Hakları 
Demeği, Kamu Emekçileri Sendikaları 
Konfederasyonu, Sağlık Emekçileri 
Sendikası, Türk Eğitim-Sen, Türk 
Kamu-Sen, Türkiye İşçi Sendikaları 
Konfederasyonu, Türkiye Mimar 
Mühendis Odaları Birliği ve Türk 
Üniversiteli Kadınlar Derneği adına 
bir açıklama yapan Dr. Kemal Bakır, 
Şahinbey Belediye Başkanı Ömer 
Can'a "Demokrasi gereği sivil toplum 
kuruluşları olarak biz halkız. Gelin 
halkın sesine kulak verin, burası hastane 
yapılsın" diye seslendi. 

Çocuk hastanesi olsun 
Bakır açıklamasında "Gaziantep, 

bölgeye sağlık hizmeti verir konumda 
olduğu için, Devlet Hastanesi, Çocuk 
Hastanesi ve diğer hastaneler çok yoğun 
hasta bakmakta ve yatırmaktadır. 
Hastanelerdeki yatak doluluk oranından 
da bu anlaşılmaktadır. Özellikle 125 
yataklı Çocuk Hastanesi gereksinimi 
karşılamaktan uzaktır. Çoğu günler, 
bu sayının 2 katından fazla çocuk 
ve bebeğimize tedavi ve konaklama 
olanağı sunulmaktadır. Yeni hastane 
yaptırmamak hükümetin tutumudur. 
Uygulanan sağlık politikasında 
hükümetin sağlık yatırımı yapma 
niyeti bulunmamaktadır. Hükümeti 
bu tutumunu gözden geçirmeye davet 
ediyoruz" dedi. 

Gaziantep Kent Konseyi'nde de 

Kolejtepe'de bulunan alanın sağlık alanı 
olarak kullanılmaya devam edilmesi 
isteğini ısrarla dile getirdiklerini 
vurgulayan Bakır şunları söyledi: 
"Görüldüğü gibi kentin sağlık ile ilgili 
söz söyleyen en etkili organı Gaziantep 
Kent Konseyi bu alanın sağlığa 
bırakılmasını istemektedir. Soruyorum 
nikaha veya belediyedeki bir işinize 
yetişmek mi elzemdir, hastaneye 
hastanızı yetiştirmek mi elzemdir? 
Sağlık hizmeti alanlarının hizmete 
kolay ulaşmaları sağlıkları nedeniyle 
zorunluluktur. Trafikte zaman harcamak 
süreden başka moral olarak ta olumsuz 
etkiler. Şehrimizde hastane olabilecek 
bu kadar bariz yer gösterilmezken, 
başka nedenlerle örneğin nikah 
salonu, belediye binası vs. bir çok yer 
bulunabilir. Merkezi konumu nedeniyle 
bu alanın Çocuk Hastanesi veya Göğüs 
hastanesi olarak kullanılması halkımızın 
takdirin kazanacaktır" dedi. 

Hükümete sesleniş 
Hükümetlerin geçici, bu 

hastaneden hizmet alacak halkın 
kalıcı olduğunu hatırlatan Bakır 
sözlerini şöyle sürdürdü: "Sizin 
günübirlik politikalarınıza bu halk 
kurban edilemez. Yarın bindiğiniz 
dalı kestiğinizi gördüğünüzde 
siz de üzüleceksiniz. Yanlış karar 
vermeyin. Çünkü bu alanın sağlık 
dışında kullanılması düşüncesi bile 
bizi incitmektedir. Bu nedenle içimiz 
kan ağlıyor. Sağlık alanlarının ne ad 
altında olursa olsun başka amaçla 
kullanımına izin vermeyeceğiz. Tüm 
yasal haklarımızı kullanarak sağlık 
alanlarının talan edilmesine karşı 
çıkacağız" dedi.

15 Sivil toplum örgütü, Şahinbey Belediye Başkanı Ömer Can'a 
seslendi: "Demokrasi gereği sivil toplum kuruluşları olarak biz halkız 

Halkın sesine kulak verin 
burası hastane yapılsın 
Kolejtepe'deki hastane binası önünde 15 sivil toplum örgütü adına bir 

açıklama yapan Gaziantep-Kilis Tabip Odası Başkanı Dr. Kemal Bakır, 
Gaziantep'in Güneydoğu'nun sanayi ve ticaret merkezi olmasının yanında, 
aynı zamanda sağlık merkezi konumunda olduğunu vurgulayarak, "Sizin 
günübirlik politikalarınıza bu halk kurban edilemez. Yarın bindiğiniz dalı 
kestiğinizi gördüğünüzde siz de üzüleceksiniz. Yanlış karar vermeyin. Çünkü 
bu alanın sağlık dışında kullanılması düşüncesi bile bizi incitmektedir. 
Bu nedenle içimiz kan ağlıyor. Sağlık alanlarının ne ad altında olursa 
olsun başka amaçla kullanımına izin vermeyeceğiz. Tüm yasal haklarımızı 
kullanarak, sağlık alanlarının talan edilmesine karşı çıkacağız" dedi.

Son günlerde yaygın basının gündeminde 
sık sık yer alan Doğan'ın, dünkü Vatan 
Gazetesi'nde Elif Ergu'nun yeni parti 
çalışması ve çeşitli konularda sorularını 
yanıtlarken, "Türban üniversitelerde yasak 
olmamalı, Üniversiteler bence kamu alanı 
değil. Bu konu Türkiye'nin sorunu. İktidar 
partisi, muhalefet partisi oturacak, neden 
sorun çözülemiyor konuşacak, sonra da 
çözümü ortaya koyacak" şeklindeki sözleri 
büyük yankı uyandırdı. Bu söylemle, Kemal 
Derviş'in de aralarında bulunduğu yeni 
parti kurucularının AKP'nin elindeki silahı 
alma düşüncesinde oldukları şeklinde 
yorumlandı.

Doğan, yeni sol parti için görüşmelerinin 
sürdüğünü ve çeşitli kentlerde toplantılar 

yaptığını doğrularken, bu hareketin 
bir küskünler hareketi olmadığını 
vurgularken, "Uzun zamandan beri 
toplanıp konuşuyoruz. CHP'nin kuruluş 
biçimi ve geçmişi çok saygındır. Halkın 
beklentileri doğrultusunda kurulmuş bir 
partidir. Ancak son 15-20 yıl- da bundan 
uzaklaşmıştır. Son yıllarda halktan 
uzaklaşmıştır" diye konuştu. 

Baykal Ecevit Modeline özendi 
Kurultayda muhalefet yapanların 

görevlerinden alınmasını da eleştiren 
Celal Doğan, Baykal'ın Ecevit Modeline 
özendiğini, ancak Ecevit'in arabı olduğunu 
söyledi ve yeni partinin tanımını şöyle 
yaptı: "Türkiye'de değişen dünyayı takip 
eden, gören, Türkiye'nin sorunlarına çözüm 

üreten bir partiye ihtiyaç var. Evrensel 
hukuk, insan hakları, demokrasinin 
gelişmişliği ve emeğin refahtan aldığı payı 
esas alan bir parti olmalı. Laik, Atatürkçü, 
ama statükocu ol-mayan toplumsal 
taleplerin üzerine inşa edilmiş bir parti 
olmalı." 

Yeni kurulacak partide genel başkanın 
tüm üyelerin oylarıyla seçileceğini 
kaydeden Doğan, "Partinin ne kadar üyesi 
varsa, 300 bin 500 bin fark etmez. Genel 
başkanı bu kişiler seçecek. Delegeler 
değil. İkincisi seçimde partinin oylarını 
düşünen genel başkan koltuğu bırakacak. 
Bunu yaparsanız, genel başkan ve adamları 
olmaz. Yönetim başarılı olmak için çözüm 
üretir" diye konuştu.

Yeni partide genel başkanı üyeler seçecek 

Doğan yeni parti için kolları sıvadı 
Bir süredir, CHP'yi sessizce izlemeyi tercih eden Gaziantep eski Büyükşehir Belediye 

Başkanı Celal Doğan'ın soyda yeni bir parti kurma hazırlığında olduğu ortaya çıktı. 
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Antep’te tarım arazileri imara açıldı, 
binlerce hektar arazi betonlaştı

Hatimoğulları, ‘’Antep’te çoğu yerde tarım 
arazileri imara açıldı. Antep’te binlerce 
hektar arazi betonlaştı. Tarımın en verimli 
olduğu bölgelerde tarım arazileri ya imara 
açıldı ya da maden ocaklarına peşkeş 
çekildi. DEM Parti, bu ülkeyi yönetse el 
atacağı ilk işlerden biri tarım politikasında 
radikal değişikliğe gitmek. İktidarın yaptığı 
en büyük kötülük tarımda ithalatın önünü 
açması. Türkiye saman ithal edebilecek bir 
ülke mi? Tabi ki değil, ama iktidar bizi buna 
mahkum etti’’ eleştirisinde bulundu. 

Açlığın ve yoksulluğun 
baş gösterdiği bir kent

Antep’in sanayisinin hızla geliştiğine 
dikkat çeken Hatimoğulları, ‘’Her şeye 
rağmen açlığın ve yoksulluğun baş 
gösterdiği bir kent. Sanayi de gelişmenin 
sağlanması, teşvikin belli bölgelerden 
buraya kayması açlık ve yoksulluk sorununu 
çözmedi. Sadece sermaye gruplarına destek 
oldu’’ dedi. 

Antep’ten önce Çukurova’da çeşitli 
temaslarda bulunduklarını hatırlatan 
Hatimoğulları, ‘’Çukurova, sebze ve meyve 
üretiminde sadece kendine yetebilen bir 

yer değil. Aynı tüm Türkiye’ye yetebilecek 
kadar, yaş sebze ve meyve üretimi yapan 
hatta ihraç edebilen Çukurova’da bile açlık 
ve yoksulluk baş gösteriyor. Bu toplumun 
açlık ve yoksullukta geldiği boyutu bize 
gösteriyor’’ şeklinde konuştu.

Çiftçilerle, ev emekçisi kadınlarla
 turizm ve inşaat sektöründe 

çalışan işçilerle buluştuk
Ekmek ve adalet buluşmaları çerçevesinde 

kapsamında birçok ili ziyaret ettiklerini 
ifade eden Hatimoğulları, ‘‘Çiftçilerle, 
biber üreticileriyle, ev emekçisi kadınlarla, 
turizm ve inşaat sektöründe çalışan işçilerle 
buluştuk. Adalet ve barış talep eden 
herkes ile buluşmalarımızı sürdüreceğiz. 
Kadın meclislerimiz, Türkiye’deki kadın 
üreticileriyle, ev emekçisi kadınlarla 
buluşturmalar gerçekleştirdi’’ ifadelerini 
kullandı. 

İnsanlar açlık ve yoksullukla 
adeta baş başa bırakıldı

Hatimoğulları, ‘’Neden ekmek talebi, 
neden adalet talebi bugünlerde bu kadar 
yükselmiş durumdadır? Ülkenin içinden 
geçtiği ekonomik krizi ne kadar anlatsak 
yetersiz kalır. İnsanların evlerinde tencere 
kaynamıyor. İnsanların hal komplekslerinin 

önünde bayatlamış, çürümüş sebzeleri 
götürüp evinde yemek yapmak zorunda 
kaldıkları bir dönemden geçiyoruz. Çiftçi 
ve tarım bu ülkede bu iktidar tarafından 
bitirildi. İnsanlar açlık ve yoksullukla adeta 
baş başa bırakıldı’’ tespitini yaptı. 

Tarımda devrim niteliğinde köklü 
ve radikal bir değişikliğe ihtiyacımız var
Tarımın önemine değinen Hatimoğulları, 

‘’Tarımın üzerinde çok duruyoruz. DEM 
Parti olarak AKP iktidarının neoliberal 
politikaları çerçevesinde tarımı bitiren 
yaklaşımını en iyi şekilde teşhir etmek 
durumundayız. Tarımı bitirerek 84 
milyon yurttaşımızın yaşam damarını 
kesen bu yaklaşımı sadece protesto ederek 
yetinemeyiz. Parti olarak, Van’da çok önemli 
bir tarım sempozyumu gerçekleştirdik. Bu 
ülkede tarımı bitiren iktidara karşı devrim 
niteliğinde köklü ve radikal bir değişikliğe 
ihtiyacımız var’’ açıklamasını yaptı. 

Gençler, mutsuz 
umutsuz, işsiz, geleceksiz

DEM Parti Eş Genel Başkanı Tülay 
Hatimoğulları, konuşmasını şöyle 
sürdürdü: ‘’Bu ülke son yıllarda o kadar 
kötü yönetiliyor ki gençler artık umudunu 
Avrupa'da arıyor. 1980 döneminde 
biliyorsunuz çok önemli göç dalgası olmuştu 
Avrupa'ya doğru Türkiye'den ama şu anda 
işsizlikten, yoksulluktan, gençler gelecek 
görmediği için mutsuzluktan kaynaklı 
Avrupa'ya göç etmeye çalışıyor. Türkiye, 
bu göçten dolayı birkaç sene sonra emek 
gücüne ciddi ihtiyaç duyacak bir ülke 
pozisyonuna gelecek. Gençlerin özgürlükleri 
elinden alındı. Gençler umut hissetmiyor. 
Çünkü bu kadar mutsuz, umutsuz, işsiz, 
geleceksiz. Ayrıca gençler sosyal ortamlarını 
da kaybediyor. AKP iktidarının yaratmak 
istediği yeni toplum modelinde gençlerin ve 
kadınların özgürlüğünü kısıtlayan, onların 
üzerinde ağır mahalle baskısı duran bir 
anlayışla karşı karşıyayız.’’ Haber Merkezi 

Türkiye’de 50 milyona yakın insan
açlık ve yoksulluk içinde yaşıyor Sektör yeniden 

hareketlenmeye başladı
Otel ve konaklama sektörünün 

son yıllarda büyük bir potansiyel 
yakaladığına dikkat çeken Yılmaz, 
‘’Gaziantep’te yeme ve içmenin 
pahalı olması nedeniyle işlerde 
bir duraksama söz konusuydu. 
Ancak belediyelerin, sivil toplum 
kuruluşlarının ve diğer kurumların 
yaptığı çalışmalar sonucunda 
sektörümüzde yeniden bir 
hareketlenme yaşanıyor. Yerli-
yabancı turistler gelmeye başladı’’ 
şeklinde konuştu.

Kent genelinde denetimler 
devam etmeli 

Yerli-yabancı turist sayısının 
artmasının tur otobüslerine 
bakılarak görülebileceğini 
kaydeden Yılmaz, ‘’Kentimizde 
festival ve fuar gibi etkinliklerin 
düzenlenmesinin yanı sıra 
bunlara tarihi ve kültürel 
zenginliklerimizde eklenince 
şehrin turizm açısından ne kadar 
önemli ve değerli olduğunu ortaya 
koyuyor. Yeme-içme sektörüne 
yönelik denetimler aralıksız sürerse 
‘Gaziantep pahalı’ algısını lehimize 
çevirebiliriz’’ açıklamasını yaptı. 

Yılmaz, İpek ve Baharat yolu 

üzerinde bulunan şehrimizin 
kültürel ve tarih açısından değerli 
olduğunu sözlerine eklerken, 
‘’Gaziantep kalesi, Zeugma 
müzesi, Yesemek heykel atölyesi, 
Karkamış Antik kent gibi birçok 
zengin müzelere ve ören yerlerine 
sahibiz. Yeniden hareketlenen 
turizmin daha da canlanması için 
elimizden gelen tüm çaba ve gayreti 
göstereceğiz. Otel ve konaklama 
sektörü olarak misafirlerimizi 
bekliyoruz’’ dedi. 

Daha değişik festivallerin 
ve fuarların yapılmasını 

arzu ederiz
Gastroantep Kültür Yolu 

festivalinin kente büyük fayda 
sağladığını aktaran Gaziantep 
Turizm Otelciler Konakçılar 
Dernek Başkanı Ahmet Yılmaz, 
konuşmasını şöyle bitirdi: 
‘’Festival sayesinde yemeklerimizi 
ve lezzetlerimizi birçok kişiye 
tattırma imkanı elde ettik. 
Çünkü şehir dışından gelenler 
buradaki lezzeti tattığından gittiği 
ilde bunu anlatıyor. Anlattığı 
kişilerde merak edip geliyor. Daha 
değişik festivallerin ve fuarların 
yapılmasını arzu ederiz.’’ Haber 
Merkezi 

Yüksek enflasyon 
altında eziliyoruz

Türkiye genelinde hava kalitesi izleme 
ağındaki istasyon sayısı artsa da hava 
kirliliğinin izlenmesi veriminin hala çok 
düşük olduğunu belirten Temiz Hava Hakkı 
Platformu Koordinatörü Deniz Gümüşel, 
özellikle fosil yakıt kullanan ağır sanayinin 
olduğu bölgelerde hava kalitesinin düzenli 
takip edilmediğini, nüfusun yüzde 92'den 
fazlasının hala Dünya Sağlık Örgütü 
standartlarına göre kirli hava soluduğunu 
belirtti.

Hava kirliliği meme 
kanserine yol açıyor

Kara Rapor 2024’ün en çarpıcı 
vurgularından biri, hava kirliliğiyle meme 
kanseri arasındaki ilişkinin ortaya konması.

Dünyada meme kanseri ile hava kirliliği 
arasındaki ilişkiye işaret eden bilimsel 
araştırmaların sayısının giderek arttığına 
dikkat çeken raporun yazarlarından halk 
sağlığı uzmanı Prof. Dr. Gamze Varol 
şunları kaydetti: “P10 ve PM2,5 ile birlikte 
hava kirliliğinin önemli bir bileşeni 
olan NO2’deki (azot dioksit) her 10 μg/
m3’lük artış, meme kanseri riskini 1,02 
kat artırıyor. Her 10 μg/m3 PM10 artışıyla 
meme kanserinden ölme riski 1,05 kat 
artıyor. ABD’de yapılan bir araştırmaya 

göre ise PM2,5'a daha fazla maruz 
kalınan bölgelerde yaşayanlarda meme 
kanseri vakalarında yüzde 8'lik bir artış 
gözlemlendi.”

Hava kirliliğinden 
kaynaklı ölümler artıyor

Kara Rapor kapsamında her yıl 
düzenli olarak yürütülen sağlık etki 
değerlendirmesine göre 2022 yılında 
Türkiye’de hava kirliliği sonucu gerçekleştiği 
tahmin edilen ölümler hem sayısal hem de 
orantısal olarak önceki yıllara göre daha 
yüksek.

Sağlık etki değerlendirmesi çalışmasını 
yöneten halk sağlığı uzmanı Prof. Dr. 
Çiğdem Çağlayan da şu bilgileri paylaştı:

“2022 yılında illerdeki ortalama ince 
partikül madde (PM2,5) düzeyleri DSÖ 
kılavuz değeri olan 5 μg/m3’e indirilebilseydi 
68 bin 440 ölüm önlenebilirdi. 2022’de 
kazalar, yaralanmalar ve COVID19 nedenli 
ölümler harici gerçekleşen 30 yaş üstü 
toplam ölümlerin yüzde 14.2’si hava kirliliği 
kaynaklıydı.”

Hava kalitesi izleme 
istasyonu var ama…

Türkiye genelinde 2022’de 365 adet hava 
kalitesi izleme istasyonu olmasına ve bu 

sayının 2023’te 380’e yükselmiş olmasına 
rağmen, tüm istasyonlarda mevzuata 
göre izlenmesi gereken parametrelerin 
tamamına bakılmıyor. 2023 yılında toplam 
istasyon sayısı artmış olmasına rağmen, 
yeterli veri alımı sağlanan istasyon sayıları 
2022 yılına göre daha düşük. Dokuz ilde 
hiçbir istasyonda yıllık PM10 değerlerini 
hesaplamak için yeterli veri yok.

Havası temiz 13 il var
Yıllık ortalaması, ulusal mevzuattaki yıllık 

ortalama PM10 limit değerinin (40 µg/m3) 
altında gerçekleşen, bir başka deyişle PM10 
açısından havası görece temiz olan sadece 
13 şehir var: Adıyaman, Bitlis, Karaman, 
Isparta, Antalya, Bilecik, Kırşehir, Trabzon, 
Giresun, Rize, Sinop, Afyonkarahisar, 
Samsun. Ancak ulusal mevzuatta izin 
verilen yıllık ortalama PM10 kirliliği, 
DSÖ’nün insan sağlığı için belirlediği 
kılavuz değerin 2,7 katı.

PM10 nedir?:(çapı 10 mikrometre 
veya daha küçük olan parçacıklar): bu 
parçacıklar boğazdan ve burundan geçip 
akciğerlere girebilecek kadar küçüktür. 
Bu parçacıklar solunduğunda kalbi ve 
akciğerleri etkileyebilir ve sağlık üzerinde 
ciddi etkilere neden olabilir.

Antep, PM10(*) değeri en Antep, PM10(*) değeri en 
yüksek olan 10 il arasındayüksek olan 10 il arasında

Kronik hastalıkların görülme 
sıklığındaki artışın, bulaşıcı 
hastalıkların küresel ölçekte 
engellenemeyen yayılımının, 
antibiyotik direncin, ilaçlara 
ve diğer sağlık ürünlerine 
erişimde yaşanan sıkıntıların, 
sağlıktaki eşitsizliklerin, güçlü ve 
sürdürülebilir sağlık sistemlerinin 
geliştirilmesinin tüm ülkelerin en 
önemli gündemleri arasında yer 
aldığını ifade eden Demirci, bu 
gündemlere yönelik stratejilerin 
temelinde ise birinci basamak 
sağlık hizmetlerine erişimin 
iyileştirilmesi, sağlık risklerinin 
önlenmesi ve sağlıkta olağanüstü 
durumlara karşı hazırlıklı olmanın 
bulunduğunu vurguladı. 

Pandemi ve sonrasında ilaç 
tedarikinde yaşanan sorunlar AB 

ülkelerini harekete geçirdi
Stratejik bir ürün olan ilaca 

güvenli ve kolay erişimin, 
üretim ve tedarik zincirinin 
sağlamlaştırılmasının en etkili 
yolunun şüphesiz ki yerli ve milli 
ilaç üretiminden geçtiğine dikkat 
çeken Demirci, ‘’Özellikle pandemi 
ve sonrasında ilaç tedarikinde 
yaşanan sorunlar AB ülkelerini 
de harekete geçirdi. Geçtiğimiz 
Mayıs ayında yayınlanan tavsiye 
kararlarıyla özellikle kritik ilaçlar 
listesinde yer alan ilaçların üretim 
ve dağıtımındaki aksaklıkların 
giderilmesi ve tedarik zincirlerinin 
güçlendirilmesi için ilaç üretimini 
Asya’dan yeniden Avrupa’ya 
geri getirmeye dair çalışmalar 
hızlandırıldı. Ülkemizde de acilen 
yerli ve milli ilaç seferberliği 
başlatılmalı’’ çağrısında bulundu. 

Kamuda görevli eczacıların 
çalışma koşulları özlük hakları 

acilen iyileştirilmeli

Kamuda görev yapan 
eczacıların çalışma koşullarında 
iyileştirilmelerin hayata 
geçirilmesi ve özlük haklarındaki 
yapısal sorunların acilen 
çözüme kavuşturulmasını 
isteyen Demirci, ‘’Kamudan 
emekli meslektaşlarımızın özlük 
haklarının iyileştirilmesi için 
gerekli düzenlemeler yapılmalı. 
Serbest Eczanelerde hizmet sunan 
meslektaşlarımızın koruyucu-
önleyici sağlık hizmetleri, akılcı 
ilaç kullanımı, kronik hastalıkların 
takibi ve yönetimindeki rol ve 
sorumlulukları hem finansal 
açıdan hem de mevzuat 
çerçevesinde geliştirilmeli’’ 
açıklamasını yaptı.  

Kamuda, ilaç sanayinde ve 
akademide eczacı istihdamı 

artırılmalı
‘Serbest eczanelerin içinde 

bulundukları ekonomik dar 
boğazdan kurtulmaları ve hizmet 
sürekliliklerinin sağlanması 
adına gerekli iyileştirmeler 
yapılmalı’ diyen Gaziantep 
Eczacılar Odası Başkanı 
İrfan Demirci, konuşmasını 
şöyle sürdürdü: ‘’Yardımcı 
Eczacılık uygulamalarının hem 
meslektaşlarımız hem de kamu ve 
toplum yararına daha iyi koşullara 
getirilebilmesi adına gerekli 
adımlar atılmalı. Kamuda, ilaç 
sanayinde ve akademide eczacı 
istihdamı artırılmalı.

Kontrolsüzce açılan eczacılık 
fakültelerinin yarattığı niteliksel 
ve niceliksel sorunlar gözetilerek 
artık yeni eczacılık fakültesi 
açılmamalı, mevcut fakültelerin 
akreditasyon gerekliliklerini 
tamamlamaları sağlanmalı.’’ Haber 
Merkezi

2030 yılına kadar yaşlı 
nüfus yüzde 26 artacak

Karşılıksız çek bin 626 
artışla 3 bin 894’e yükseldi

2024’ün 8 aylık döneminde Türkiye 
genelinde karşılıksız çıkan çek sayısı 
164 bin 268 oldu. Karşılıksız çıkan 164 
bin 268 karşılık çekin parasal tutarı ise 
102 milyar 487 milyon 827 bin TL oldu. 
Antep’te ise 2023 yılının ilk 8 ayında 2 
bin 268 çekin karşılıksız çıktığı kentet bu 
sayı 2024 yılının aynı döneminde ise bin 
626 artışla 3 bin 894’e çıktı. Karşılıksız 

çek sayısında yaşanan artış ise firmaların 
ve işletmelerin ekonomik krizi iliklerine 
kadar hissettiğini bir kez daha ortaya 
koydu. 

Antep’te yılın ilk 8 ayında karşılıksız 
çıkan 3 bin 894 çeklerin 517’si ocak, 
104’si şubat, 412’si mart, 679’u nisan, 
539’u mayıs, 306’sı haziran, 681’i temmuz 
ve 359’u ise ağustos ayına ait. Ayrıca 
karşılıksız çıkan çeklerin parasal tutarının 
261 milyon 302 bin TL. Haber Merkezi 

Antep’teki işletmeler 
çeklerini ödeyemiyor

Toplantıda, Oğuzeli Organize 
Sanayi Bölgesi alanı içerisinde 
bulunan arazilerin temini, bölgeye 
yapılacak altyapı ve yapılaşma 
konuları, ortak yürütülecek 
çalışmalar, valilik ve Büyükşehir 
Belediyesinin vereceği destekler ile 
Gaziantep Ayakkabı Terlik ve Yan 
Sanayi İhtisas Organize Sanayi 
Bölgesi’nde gelinen son durum 
hakkında istişarelerde bulunuldu.

 Toplantı sonrası, Ayakkabı 
Terlik ve Yan Sanayi İhtisas 
Organize Sanayi Bölgesi’nin inşaat 
alanını gezen heyete yürütülen 
çalışmalar hakkında bilgi veren 
GSO Yönetim Kurulu Başkanı 
Adnan Ünverdi, Ayakkabı 
İhtisas OSB’nin ihale edilen yol 
inşaatının programlandığı gibi yıl 
sonuna kadar tamamlanmasını 
beklediklerini kaydetti.

Ünverdi, 82,8 hektarlık ilave 
alanla ilgili sürecin devam ettiğini 
belirterek, mevcut alanın altyapı 
ve inşası için Sanayi ve Teknoloji 
Bakanlığı’ndan kredi teminiyle 
ilgili girişimlerin sürdüğünü dile 
getirdi. Haber Merkezi

Ayakkabı İhtisas OSB’nin yolu 
yıl sonuna kadar tamamlanacak


